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2022BOP星筑地产大奖
人居美学 参评报名表

带 “*”的为必须填写项 【All fields marked with an asterisk (*) are required】
填报说明（Filling instructions）
一份报名表对应一套参评作品；同一单位允许多个项目参评；鉴于项目设有外籍评委，表格内英文信息请认真填写；填写信息将直接用于奖项宣传，不再进行二次确认；此表请以word形式保存，另附PDF签名文件。

One entry form corresponds to one set of entries;  Multiple projects are allowed in the same unit;  As we have foreign judges, please fill in the English information carefully.  The information filled in will be directly used for the promotion of the award, and there will be no second confirmation.  Please save this form in Word format with a signed PDF file attached.

	参评单位名称*
Name of Company *
	

	参评类别*
[bookmark: _GoBack]Scope of Enreries*
单选（Single choice）
	请在下列选项勾选你参评的类别：
口 BOP健康人居大奖 
口 BOP品质豪宅大奖
口 BOP现代办公大奖
口 BOP特色酒店大奖
口 BOP文化体验大奖
口 BOP文旅融合大奖
口 BOP城市综合体大奖

	公司简介*(300字以内)
Company Introduction*
(Less than 300 words)
	中英双语
Please fill the blank in English 
and Chinese

	参评联系人*
Participant*
	姓名 Name *
	
	手机Mobile *
	

	
	头衔 Tilte *
	
	邮箱 Email *
	

	项目管理人*
Principal*
	姓名 Name *
	
	手机Mobile *
	

	
	头衔 Tilte *
	
	邮箱 Email *
	

	项目名称*
Project Name* 
	

	业主单位名称*
Party A Name*
	

	项目建筑设计公司名称*
Name of Architectural Design Company*
	

	项目景观设计公司名称*
Name of Landscape Design Company*
	

	项目室内设计公司名称*
Name of Interior Design Company*
	

	项目概述（300字以内）*
Project Overview*
(Less than 300 words)
	请说明项目建成时间、项目地点、项目规模
中英双语
Please fill the blank in English and Chinese

	照片要求*
Picture Requirement*
	1. 公司品牌LOGO高清原图 JPG/PNG格式一张；
2. 15张以内项目总平面图、立面图、剖面图、户型图、区位图、交通分析图、鸟瞰图、效果图等；所有图片均为JPG格式，最短边不低于1000px，每张图片大小不超过10MB；
3. 25张以内项目建筑、景观、室内、细节等高清实景图，所有图片均为JPG格式，最短边不低于1000px，每张图片大小不超过10MB；

1.  One original hd image of the company's brand LOGO in JPG/PNG format;
2. No more than 15 general plan, elevation, section, house type, location, traffic analysis, aerial view, effect drawing, etc.; All images should be in JPG format with minimum edges of 1000px and each image size should not exceed 10MB;
3. No more than 25 high-resolution real pictures of the project, such as architecture, landscape, interior and details, all in JPG format, with the shortest edge no less than 1000px, and the size of each image no more than 10MB;

	相关证明附件要求*
File requirement*
	1. 参赛主体是设计单位或业主单位，参赛需要得到业主单位项目管理负责人签字的业主确认函；
2. 规划许可证、施工许可证等各类型在建/已建项目证明扫描版；
3. 项目主创、项目设计团队、项目管理负责人、项目管理团队、运营方信息、施工方信息、材料和设备供应商信息等；

1. The main body of the competition is the design unit or the owner unit, and the owner confirmation letter signed by the project management person of the owner unit is required for the competition;
2. Scanning copies of certificates of various types of projects under construction/already built, such as planning permit and construction permit;
3. Project creator, project design team, project management leader, project management team, information of the operator, construction party, material and equipment supplier, etc.;

	承诺人知晓并接受【2022亚洲酒店节】评选相关规定，谨作出以下参评承诺：
1. 承诺人保证对参加本次评选的参评作品拥有充分、完全、排他的著作权。主办单位及执行单位有权公开展示任何项目成果，并通过传播媒介、网络媒介或其他形式介绍、展示项目作品及评价项目作品。
2. 承诺人不得在参评作品中以任何形式违反中华人民共和国法律法规，侵犯宗教信仰，损害社会公众利益。
3. 如承诺人因参与本次评选而导致组委会面临任何第三方的索赔、诉讼或仲裁等要求，或使组委会因此而遭受任何名誉、声誉或经济上的直接或间接的损失，均由承诺人负责。



声    明*
我已仔细阅读了本届参评规则，愿意遵守规则的规定，现正式申报申请。      

参评者签名:__________________
日期: _________________
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